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Toen er een vacature voor voorzitter werd gedeeld, heb ik daar op 

gereageerd omdat ik het gevoel had met mijn diversiteit aan levens- 

en werkervaring een bijdrage zou kunnen leveren.  

Ik ben historicus, in 1997 afgestudeerd aan de Universiteit Leiden. Ik 

heb 12 jaar als docent gewerkt in het voortgezet en hoger onderwijs. 

Later heb ik ruim 7 jaar als ervaringsdeskundige gewerkt voor 

verschillende GGZ-instellingen. Tegenwoordig ben ik 

ervaringsdeskundig adviseur, onder andere voor het ministerie van 

VWS. Vanwege het feit dat ik zelf een aantal jaren geleden de 

diagnose ADD heb gekregen en omdat ik in de loop van mijn leven op 

verschillende momenten bestuurservaring heb opgedaan, zou ik graag de komende tijd in de 

rol van voorzitter de vereniging willen vertegenwoordigen en mij hard maken voor een aantal 

zaken, zoals rijvaardigheid, onderwijs, meer aandacht voor dyscalculie en dyslexie en 

inclusiviteit en toegankelijkheid. 

 

 

Kandidaat bestuurslid: Jorna Postma 

 

Ik ben Jorna Postma, vrouw met ADHD, moeder van 2 dochters, 

waarvan 1 ADHD, coach voor vrouwen met ADHD en host van de 

ADHD bij vrouwen Podcast. Binnen het bestuur ga ik me voornamelijk 

bezighouden met communicatie. Daarnaast ligt mijn passie in het 

bestrijden van onrecht met betrekking tot ADHD. En ik geef graag een 

stem aan onze bruisende gemeenschap! 

 

 

 

 

 

Kandidaat bestuurslid: Esther Veldkamp 

 

Mijn naam is Esther Veldkamp. Sinds 1989 ben ik werkzaam als 

kinderarts, waarbij ik zowel nationaal als internationaal op 

verschillende locaties heb gewerkt. Daarnaast heb ik als consulent 

kinderarts ervaring opgedaan bij een medisch kinderdagverblijf. 

Sinds 2005 ben ik gespecialiseerd in de behandeling met medicatie 

van kinderen met ADHD, in al zijn verschijningsvormen. Ik heb 

meegewerkt aan een gemeenschappelijke poli samen met de GGZ  

voor de intake en diagnose van patiënten met mogelijke ADHD. 

Daarnaast heb ik tal van presentaties gegeven over ADHD aan onder 

meer (huis)artsen, apothekers en apothekersassistenten. Ik blijf 

voortdurend op de hoogte van de nieuwste literatuur en inzichten op 

het gebied van ADHD, ook dmv scholing. Met mijn uitgebreide kennis en ervaring wil ik een 

waardevolle bijdrage leveren aan Patiëntenvereniging Impuls & Woortblind. Ik streef ernaar 

de vereniging en haar leden goed te vertegenwoordigen en hun belangen te behartigen. 


